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Joana Alcázar: 'No crec que siguin uns mesos, crec que serà més i crec que això anirà a
pitjor'

Joana Alcázar, veïna de la Floresta de 56 anys, ha explicat a
Cugat Mèdia que li sembla molt bé l'aplicació del toc de queda
per tal d’intentar controlar la pandèmia. Tot i això Alcázar
sent que aquestes restriccions també estan afectant
mentalment. Malgrat les mesures que s'estan prenent, creu
que costarà molt controlar la situació actual i que pot anar a
pitjor.

Les frases més destacades de Joana Alcázar
"[Toc de queda] Em sembla molt bé, com que no podem aturar el virus, hem d’intentar de totes les maneres
aconseguir que no ens tornin a confinar. Si això serveix perquè ajudi a què baixin els casos, em sembla
correcte".
"No, no tinc por".
"A vegades és una mica estressant perquè és una situació que mentalment també t’afecta perquè deixes de fer
allò que habitualment fas".
"Jo ara mateix, tal com ho veig, crec que costarà molt, no uns mesos, molt més temps intentar controlar la
pandèmia, perquè està com desbordat. Crec que alguna cosa se’ns escapa de les mans. No crec que siguin uns
mesos, crec que serà més i crec que això anirà a pitjor".
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